
 

 
 
 
PROTOKOLL ÅRSMÖTE I DJURSHOLMS SEGELKLUBB  25 MARS 2024 
 
 
1. Mötets öppnande  

Ordförande Björn Holm öppnar mötet och hälsar alla välkomna!  

 

2. Upprättande av röstlängd (Närvarolista) 

 

3. Mötets utlysning i behörig ordning (Kallelse skall ha utgått senast tre veckor före mötet) 

Sekreteraren Nils berättade att inbjudan legat ute på vår hemsida sedan den 3 mars vilket är 3 veckor innan. LO 
Malmström begärde ordet klandrade detta och bad Nils läsa upp stadgarna. I stadgarna som lästes upp, stod 
följande; 
 

 15. Med föreningen hålls årsmöte senast den 31 mars varje år. Styrelsen bestämmer tidpunkt och plats för mötet. Kallelse jämte 
dagordning för årsmötet översänds till medlemmarna senast tre veckor före mötet eller kungörs inom samma tid av styrelsen i 
ortspressen samt genom anslag i klubblokal eller dylik. Styrelsen skall hålla redovisningshandlingar och revisionsberättelse tillgängliga 
för medlemmarna senast en vecka före årsmötet. 
 
Det stod eller, så det måste inte mailas ut, det begärdes omröstning om det var utlyst i behörig ordning och 
stämman röstade för att detta var behörigt utlyst med siffrorna 18 för och 3 emot. Frågan ställdes också om hur 
det kan bevisas att det var utlyst den 3 mars på webben. Carl Armfelt intygade att så var fallet.  Styrelse tog 
dock till sig detta och kommer även att maila ut inbjudan framöver.  
 
 
4. Fastställande av dagordning 

Dagordning fastställdes enligt utskickad kallelse 

 

5. Val av mötets ordförande och sekreterare 

Stämman föreslog Klas Zetterman och Nils Leijonhufvud 

 

6. Val av justeringsmän samt vid behov rösträknare 

Justeringsmän: Mikael Bokell och Rickard Thörnblom 

Rösträknare: Camille Iremark 

 

7. Seglingsledarens rapport 2023 (Aktiviteter under den gångna säsongen och planering för 

kommande säsong) 

Seglingsledare Björn Holm rapporterar, se bifogad  powerpoint bilaga 

Det som lyftes fram var: 

• Många nya vindsurfare bl a dubbla grupper på måndagar, aktiviteter varje dag utom lördagar 

• Möjligt pga flera nya ungdomstränare som också satsat på egen träning och tävling (bl a SM) 

• 34 aktivt tränande 

• Omklädningsbod och bastun har möjliggjort bättre möjlighet och längre säsong 

• 2 nationella tävlingar har arrangerats, 6 juni regattan och Oktoberpokalen 

• DSK har också en svensk mästare i Kona, Anders Haaker – Grattis! 

• Till nästa säsong kommer flera nya regatter att ordnas, bla långsegling tex Lidingö runt 

• DSK lyckades också kvalificera sig till Allsvenskan i segling i J70 och behöver ställa upp med ett team på 

8-10 pers. Jättekul satsning i klubben som kunnat genomföras med hjälp av extern sponsring. Tack 

Fredrik Karlsson 



 

• Inom vindsurfingen i klubben har vi 2 klasser, dels den klassiska Kona brädan och sedan ett par år så 

växer wingfoil och windsurf på foilbräda mycket snabbt. Aludden och DSK har blivit en nytt center för 

dessa klasser. Tack till Micke Bokell och Patrik Larsson som hjälpt till. 

• Frågan ställdes om vindsurfingen är internationell klass. Ja det är den. För Kona finns EM och VM och för 

vindsurfingen är det IQ-foil windsurfing som är en OS klass 

 

8. Hamnkaptenens rapport 2023 (Underhåll under den gångna säsongen och återstående 

underhållsbehov) 

Hamnkaptenen Carl Armfelt berättade om verksamheten. Se bifogad bilaga ppt 

• Carl tillträdde 2023 och fokus legat på lära sig driften och IT systemen (vaktgången/bastubokning) 

• Fokus på funktion och säkerhet 

• Upphandlat teknisk förvaltning (Kullborgs fastighetsförvaltning) som sköter el, svets, underhåll när 

styrelse inte är tillgänglig 

• Underhåll som kräver båt sköter hamnkaptenen 

• Kommunen äger pontonerna(bryggorna) men bommar och slitage delar sköter klubben om,  

• Underhåll av bojar, kätting mm ansvarar resp båtplatsinnehavare för 

• Underhållskostnad på 45 tkr: Svetsat kantlister, el & vatten underhåll, ny livboj, bommar, slutstycken och 

flytelement, högtryckstvätt av bryggorna 

• Vaktgången – infon på webben blivit bättre och tydligare 

• Haft en del incidenter och stölder; 1 Radar och 2 VHFer har stulits, obehöriga har besökt båtar mm 

• Vaktgången med Västra Sveaviken har gått ok men insatsen är ojämn så diskussion skall tas med dem 

för rättvisare fördelning 

• Det frågades om samarbetet med Västra Sveaviken kan utvecklas? 

Carl kommer kolla möjligheter om andra områden att samarbeta med. 

• Det undrades också om varför inte seglarna går vakt, skillnaden är att brädorna är mindre värda och det 

är inte aktuellt 

 

9. Registratorns rapport 2023 (Plats- och medlemsantal under den gångna säsongen.)  

Se bifogad bilaga ppt 

• 271 medlemmar 

• 135 brygg och bojplatser 

• Externa båtplatskön har vuxit 

• Frågan ställdes om det var något samarbete med andra båtklubbar ang köplatser, nej det finns 

inget sådant 

• Carl berättade om nya miljökrav från kommunen som säger att de som har båtplats behöver ta sitt 

avfall hem, mycket rimligt.  

• Frågan om att utöka bryggorna, Carl svarade att ev Ekuddens brygga kan förlängas med 20 m 

 

 

10. Förvaltningsberättelse för år 2023 

Mycket jobb med registervård, BAS har uppgraderats och det har blivit bättre, många vindsurfare som 

provar på några år och sedan slutar som man får jaga om de skall vara med eller ej.  

 



 

Förra året höjdes avgifterna men det kommer inte behöva höjas iår. Det är bättre balans i ekonomin och 

sannolikt kan vi behålla avgifterna några år framöver. 

Bastun drar in bra med intäkter, ca 50 tkr och snart är det avbetalad 

4 protokollförda styrelsemöten har genomförts 

Arrendeavtal uppsagd och skälet är kommande miljökontroller så att varje båtklubb får ansvara mer för 

skötsel av miljön, för DSK som endast har båtplatser innebär det att var och en får ansvara för sina sopor.  

Se även powerpoint bilaga 

 

 

11. Resultat- och balansräkning för år 2023 

LO Malmström frågade om inte vinsten var lite för stor? Kassan behöver bli den storleken då investering 

behövs för bryggorna framöver. För kommande underhållskostnader för bryggorna som sannolikt kommer 

att öka. Han menade att seglingsverksamheten inte längre behöver stöd från hamnverksamheten.  

 

Balansräkningen ser bättre ut med positivt eget kapital. Skulden för depositionen gör så balansen blir sämre 

än vad den egentligen är.  

 

12. Revisionsberättelse för år 2023 

Lästes upp, se powerpoint bilaga 

 

13. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för 2023 års förvaltning  

Stämman beslutade om att ge styrelsen ansvarsfrihet för 2023 års förvaltning.  

Årsmötet tackade också styrelsen för gott arbete de gjort under året. 

 

14. Val av föreningens ordförande, tillika styrelseordförande för ett år  

Valberedningens förslag, presenterad av var sittande ordförande Björn Holm, inga andra förslag fanns och 

Björn valdes.  

 

15. Val till övriga styrelseposter för ett år 

Kassör Patrik Larsson (omval) 

Hamnkapten Carl Armfelt (omval) 

Sekreterare & Webmaster Nils Leijonhufvud (omval) 

Registrator Johan Fallenius (omval) 

Vice Registrator Klas Zetterman(omval) 

Junior Representant Andrea Holm (omval) 

Suppleant Karl Johan Kihlström (omval) 

 

16. Val av två revisorer jämte suppleant för ett år (I detta val får styrelsens ledamöter ej delta) 

Förslag som valdes: 

Fredrik Karlsson  
Ingvar Ljungkvist  

 

 

 

 
 



 

17. Val av valberedning för ett år 

Förslag som valdes: 

Daniel Nordlund 
Johan Setterberg 
Stefan Myhrberg 

 

18. Fastställande av budget och avgifter för år 2024  

Stämman fastställde avgifterna och budget för 2024. 

19. Motioner – förslag från medlemmar 

Inga inkomna 

20. Propostioner – förslag från styrelsen 

20 a Ändra stadgarna som gör det möjligt att hålla årsmötet digitalt samt tydliggöra kungörelse enligt 

följande text: 

Nuvarande text 
15. Med föreningen hålls årsmöte senast den 31 mars varje år. Styrelsen bestämmer tidpunkt och plats för 
mötet. Kallelse jämte dagordning för årsmötet översänds till medlemmarna senast tre veckor före mötet 
eller kungörs inom samma tid av styrelsen i ortspressen samt genom anslag i klubblokal eller dylik. 
Styrelsen skall hålla redovisningshandlingar och revisionsberättelse tillgängliga för medlemmarna senast 
en vecka före årsmötet. 
 
Förslag 
15. Med föreningen hålls årsmöte senast den 31 mars varje år. Styrelsen bestämmer tidpunkt och plats för 
mötet Styrelsen beslutar om årsmötet ska hållas på en fysisk plats eller genom elektronisk uppkoppling 
mellan deltagarna. Kallelse jämte dagordning för årsmötet översänds till medlemmarna senast tre veckor 
före mötet eller kungörs inom samma tid av styrelsen på klubbens hemsida. Styrelsen skall hålla 
redovisningshandlingar och revisionsberättelse tillgängliga för medlemmarna senast en vecka före 
årsmötet. 
 
Det begärdes omröstning 
 

21 för förslaget  

3 mot förslaget 

3 la ner sina röster 

Årsmötet beslutade därmed att ändra stadgarna enligt styrelsens förslag 

 

21. övriga frågor 

Inga övriga frågor 

 

22. Ordförande förklarar mötet avslutat 

 
Djursholm 2024-03-25 
 
 
Klas Zetterman   Nils Leijonhufvud 
 
Mötesordförande   Sekreterare 
 
 
 
Rickard Thörnblom   Mikael Bokell 
 
Justeringsman    Justeringsman 
 
 
 
Bilaga Årsmötespresentationen bifogas 


